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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

	

Írásbeli kérdé s
Helyben

Tisztelt Elnök Úr!
Az Alaptörvény 7. cikk (2) bekezdése, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől

szóló 46/1994. (IX. 30.) OGY határozat 91 . §-a valamint a 212/2010 . (VII. 1 .) Korm. rendelet
alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani Dr. Matolcsy György miniszter úrhoz a
Nemzetgazdasági Minisztériumának miniszteréhez .

Lezárultak-e az egyeztetések?" címme l
Tisztelt Miniszter Úr !

Az ellentmondó és szűkszavú sajtó híradásai alapján, a kérdések tisztázása céljából
korábban írásbeli kérdéseket nyújtottam be a Tisztelt Miniszter úrhoz ;

- 2012.03.08 án a K/6267 sz . Hogyan tovább a béren kívüli juttatások terén?
- 2012.03.27 én a K/6524 sz . Hogyan tovább a béren kívüli juttatások terén II .? címen

A válaszokban ígéretet kaptam arra, hogy :
- „Az ügyben egyrészt írásos válasz készült, másrészt személyes megbeszélésekre is sor került a
Bizottság munkatársaival A tárgyalások jelenleg is zajlanak, amelyek eredményér ől azok
lezárultát követően fogunk tájékoztatást adni” illetve

- „A tárgyalások jelenleg is zajlanak a Bizottság illetékes F őigazgatóságának munkatársaival ,
melyek során arra törekszünk, hogy a rendszer fő céljainak megtartása mellett mindenki számár a
megnyugtató megoldást találjunk. A fentieknél részletesebb tájékoztatást az egyeztetések
lezárulását követően tudunk adni .”

Kérdezem a Tisztelt Miniszter Urat, hogy:
1.) Lezárultak-e a tárgyalások az Európai Bizottság illetékeseivel a hazai cafetéria

rendszer új szabályaival kapcsolatosan?
2.) Milyen eredményre vezettek a fenti témában folytatott tárgyalások ?
3.) Tervezi-e a minisztérium, hogy az érintettek részletes tájékoztatást kapnak az

egyeztetés menetérő l és eredményérő l?

ti
Kiss Péter
(MSZP)

országgyűlési képviselő

Várom megtisztelő válaszát !
Budapest, 2012 . szeptember 04 .
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